
Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Justitsministeren
Erhvervsministeren

Dato: 4. oktober 2017

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Samrådsspørgsmål A
På baggrund af de seneste oplysninger om hvidvask af milliarder kanaliseret
igennem Danske Bank bedes ministeren redegøre for den danske indsats
mod hvidvask og skatteunddragelse, herunder om ministeren mener, at der er
tilstrækkeligt med ressourcer i SØIK i forhold til det kraftigt stigende antal ind-
beretninger, der nu er steget til 18.000?
Samrådsspørgsmålet har tidligere været stillet i folketingsåret 2016-17, jf.
ERU alm. del - samrådsspm. AE.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lisbeth Bech Poulsen (SF).

På udvalgets vegne

Morten Bødskov
formand
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